
PROTOKÓŁ NR VII/19
Z VII SESJI

MIEJSKIEJ RADY SENIORÓW W KOWARACH,
która odbyła się 8 października 2020 roku o godz. 11:00

w Sali nr 24 Budynek B  Urzędu Miejskiego w Kowarach.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Rozdzielenie prac członkom rady seniorów

4. Sprawy różne.

5. Zamknięcie sesji.

Ad. 1 Przewodnicząca punktualnie o godz. 11:00 otworzyła VII sesję Rady Seniorów w Kowarach,

witając wszystkich obecnych radnych.

Ad. 2 Po przywitaniu zebranych Przewodnicząca  stwierdziła kworum i przystąpiła do glosowania

w sprawie przyjęcia porządku obrad. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3 Przystąpiono do rozdzielenia prac na najbliższy okres zgodnie z rocznym planem pracy. 

A) Omówiono  postęp  prac  związanych  z  organizacja  świetlicy  dla  seniorów  –  prace  przebiegają

zgodnie z planem w związku z czym radni stwierdzili, że musza rozpocząć starania dot. zdobycia

niezbędnego wyposażenia, które nie jest objęte projektem. Typu wyposażenie kuchni itp. 

B) Zaprezentowano propozycje udziału w koncercie 8.11.2019 w Jeleniej Górze

C) Przedstawiono plan organizacji ćwiczeń kręgosłupa dla seniorów. Pani K. Ratajska zobowiązała się

do znalezienie instruktora i zorganizowania Sali w Domu kultury. Zajęcia będą odbywaly się raz w

tygodniu

Pan Ryszard w imieniu pani Burmistrz i swoim przywitał nowych członków rady seniorów życząc owocnej i

satysfakcjonującej  pracy w pełnieniu misji  Radnego oraz wręczył symboliczne nominacje na stanowisko

Radnych I kadencji Miejskiej  Rady Seniorów, po czym opuścił obrady o godz. 10:10.

Ad 4. Przystąpiono do przydzielenia nowych członków do komisji stałych Rady Miejskiej .

Do udziału w spotkaniach i obradach 

-  komisji  Skarg,  wniosków i  petycji  do dotychczasowych uczestników dołączyła Pani Regina Nadziejo  i

barbarqa Schademann

- do komisji budżetowo-gospodarczej dołączyła Pani Regina Nadziejko

-  do  komisji  Ładu  publicznego,  Spraw  Społecznych  i  Ochrony  Zdrowia-  Regina  Nadziejko  i  Barbara

Schademann

Ok. godz. 10:20 do udziału w obradach dołączył pan Jan Wojdan

Ad. 5  

1. W  ramach  spraw  różnych  wyrażono  konieczność  rozmowy  z  panią  Burmistrz  w  sprawie

organizacji zajęć : Pierwszej pomocy i Samoobrony
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2. Zawnioskowano o kontynuacje  spotkań z Komendantem Policji

3. Omówiono  konieczność  częstszych  spotkań  dotyczących  oszustw  wobec  seniorów  Podjęto

decyzje o organizacji 2 razy do roku pogadanek prowadzonych przez Policję.

4. Zadeklarowano  kontynuację  ćwiczeń  na  kręgosłup  od  września  2019.  Pani  Demczur

zaproponowała wprowadzenie karnetowe na zajęcia co ma zwiększyć regularność uczestnictwa.

5. Przekazano informacje o pracach nad „koperta żucia” która niebawem zostanie wydana przez

Gminę Kowary. 

Ad. 6. Przewodnicząca zamknęła VII sesję o godz. 10:57.

Protokołowała:                                                                                                             Przewodniczący:                     

R. Czerwińska                                                                                            Krystyna Ratajska
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